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 Studierådets möte JF Umeå 
 2024-02-20 Tisdag 16:00-17:00 

 1.  Mötets öppnande 
 Mötet öppnades av ordförande Berna Bleta. 

 1.1.  Närvaro 
 Ordförande & 
 Studierådsombud T4 

 Berna Bleta  Närvarande 

 Sekreterare & 
 Studierådsombud T6 

 Sebastian Norlander  Närvarande 

 Vice sekreterare & 
 Studierådsombud T4 

 Pranav Nair  Frånvarande 

 Rättighetsutskottet & 
 Studierådsombud T4 

 Michaela Östlund  Närvarande 

 Studierådsombud T2  Diana Samiel  Närvarande 

 Studerandearbetsmiljöombud 
 (SAMO) 

 Amanda Persson  Frånvarande 

 Nationellt Utbytesansvarig 
 (JURO) 

 Einar Kling  Närvarande 

 1.2.  Val av justerare 
 Till justerare valdes Einar Kling och Diana Samiel. 

 1.3.  Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 

 1.4.  Godkännande av föregående protokoll 
 Protokoll från 2023-12-04 godkändes. 

 2.  Informationspunkter 

 2.1.  Ordförande informerar om Utbildningsutskottet 
 Ordförande informerar om att möte med Utbildningsutskottet har ägt rum 2024-02-07 

 Nästa möte med utbildningsutskottet äger rum 2024-03-13. Då kommer utbildningsansvarig utsett två 
 studentrepresentanter. 
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 2.2.  Ordförande informerar om sammanträde med studierektor 
 Ordförande informerar om att ett kort möte med studierektor ägt rum 2024-02-06. 

 Nästa möte med studierektor har inte bestämts än men kommer ske innan 2024-03-13 

 3.  Rapporter 

 3.1.  Termin 2 
 Ombuden informerar om att det är första gången som de börjat läsa rättsområden parallellt vilket 
 upplevs som en stor omställning. Två seminarier i veckan, genomgående fram till sommaren - ett 
 ganska komprimerat schema. Överlag så informerar ombuden om att seminariumen är givande och 
 lärorika. Studenterna efterfrågar exempeluppsatser under skrivandet med uppsatsen, men som läget 
 ser ut nu kommer det inte att tillhandahållas. Generellt upplever studenterna att upplägget på schemat 
 och kursen flyter på i bra takt. 

 3.2.  Termin 4 
 Ombuden informerar om att föreläsningen i GDPR är inställd för denna termin vilket studenterna 
 tycker är tråkigt. Upplägget på termin 4 upplever ombuden som förmånligt eftersom lärarna fokuserar 
 på ett ämnesområde i taget vilket gynnar inlärningen. Ombuden önskar att få seminariumen i slutet av 
 veckan istället för måndagar eller tisdagar. Vidare upplever ombuden oro att miljörätten kommer sent 
 in på terminen, diskussionen kommer att behandlas på kursrådet. 

 3.3.  Termin 6 
 Ombuden informerar om att termin 6 inte har den bästa pedagogiken, bland annat jobbigt med 
 språkbarriären mellan lärare och studenter. Ett seminarium var på en timme och 10 minuter till följd 
 av brister i språk vilket inte kändes bra eftersom det är avlagt två timmar. Tentan delas upp på två 
 olika tillfällen samma dag. Problematiken med detta är att första delen pågår mellan kl 8-10 medan 
 andra delen är kl 13-15. Vidare anses IP-rätten vara ett svårt ämne. 

 3.4.  Termin 8 
 T8 har i nuläget inget ombud. Medlemmar i JF som läser sista terminen är varmt välkomna att maila 
 utbildning@jf-umea.se  med sin ansökan. 

 3.5.  Studerandearbetsmiljöombud (SAMO) 
 Studerandearbetsmiljöombudet (SAMO) informerar igen vid nästa mötestillfälle. 

 3.6.  Nationellt Utbytesansvarig (JURO) 
 Nationellt Utbytesansvarig, informerar genom utbildningsansvarig att sammanträde kommer ske med 
 JURO i Karlstad den 2024-03-16. 

 Nästa möte därefter sker i Lund 2024-04-20. 
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 4.  Diskussionspunkter 

 4.1.  Triggervarningar 
 Kåren har informerat om att det inkommit information om att  juriststudenter mått dåligt och tyckt 
 vissa moduler och föreläsningar har varit mentalt påfrestande då grafiska incidenter tagits upp och 
 diskuterats utan att få resurser för att hantera de svåra momenten i utbildningen. Utbildningsansvarig 
 tillsammans med vice-utbildningsansvarig kommer att ha möte med kåren angående detta. 

 5.  Övriga frågor 

 5.1.  Övriga frågor 
 Inga övriga frågor. 

 5.2.  Nästa mötestillfälle 
 Studierådet sammanträder nästa gång den 2024-04-02 kl 16.00 

 6.  Mötets avslutande 
 Ordföranden avslutade mötet. 

 Vid protokollet, 

 Berna Bleta, 
 Ordförande Studierådet 

 ___________________________  ___________________________ 
 Justerat  , Einar Kling  Justerat,  Diana Samiel 


